THE REPUBLIC OF THE GAMBIA

Islamic Institute Tallinding Kunjang Under The Gambia Islamic Union Office of Students' Affairs Date 04/07/2022



جمهورية غامبيا المعهد الإسلامي بتلندكنجا التابع للاتحاد الإسلامي الغامبي مكتب شيون الطيلاب التاريخ:

وثيقة التخرج (Students' Transcript

الحمد لله والصلاة والسلام على رسول الله. وبعد:

فإن مكتب شؤون الطلاب بالمعهد الإسلامي بتلندكنجا

يشهد بأن الطالبة: مريم الماح سيسي جنسيتها: غامبيا المولودة في سيراكندا عام: 2003م قد أتمت دراستها بالمعهد في المرحلة: الثانمية

وقد نجحت في الامتحان النهائي للعام 2022/2021 م بتقدير: جبيسيد.

وشهادتها تحت الإجراءات لم تنته بعد ولذا نرجو من كل من يهمه الأمر. مساعدتها والتعاون معها في سبيل خدمة الأما- وتحقيق رغباتها.

والله ولى التوفييق.

This is to certify that the student: MARIAMA A. CEESAY of: GAMBIAN nationality born in: SERREKUNDA in/at: 2003 has completed her: HIGH school educational carrier in our Islamic Institute in Tallindingkunjang, this 2021/2022 academic year and the results she obtained is GOOD. Her certificate is under making and has not finish.

In this regard, the office of Students' Affairs is informing you that they would need you to give her

all possible assistance towards her request/needs.

Your co-operation is highly solicited.

توقيع مدير الامتحانات

Director, Exams Council

توقيع مدير شؤون الطلاب

Director, Students' Affairs

الختم الرسمي

Official Stamp